
Protokół nr 3/2024 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy 

przeprowadzonego  w dniu 22.07.2024 r. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Stwierdzenie quorum 

3. Przyjęcie porządku obrad 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji 

5. Projekt uchwały: 

a) w sprawie zmiany Uchwały Nr VXV/121/2015 Rady Gminy Masłów z dnia 29 

października 2015 roku w brzmieniu obowiązującym po zmianie Uchwałą Rady Gminy 

Masłów nr VII/92/2019 z dnia 25 kwietnia 2019 roku w sprawie opłat za pobyt dziecka 

w Żłobku Samorządowym, maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz 

warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od ponoszenia opłat 

b) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2024 – 2031 

d) w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych Rady Gminy Masłów na 2024 rok 

6. Zakończenie obrad 

 

Ad. 1. 

Otwarcie posiedzenia. 

Stosownie do § 65 Statutu Gminy Masłów przyjętego uchwałą Nr XXV/282/2020 Rady Gminy 

Masłów z dnia 29 października 2020 r. (Dz. Urz. Woj. Świętokrzyskiego z 2020 roku poz. 3838) 

w dniu 22 lipca 2024 roku o godzinie 15:00 w budynku Urzędu Gminy w Masłowie, odbyło się 

posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury. Pomocy Społecznej i Promocji Gminy. Wspólnemu 

posiedzeniu przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów. Posiedzenie Komisji 

Oświaty Kultury Pomocy Społecznej i Promocji Gminy, przewodniczył Przewodniczący Komisji 

Oświaty Kultury Pomocy Społecznej i Promocji Gminy – Mateusz Durlik. Obecni byli członkowie 

Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy wg. załączonej listy obecności. 

W obradach Komisji uczestniczyli: Wójt Gminy – T. Lato, Skarbnik Gminy – R. Szechnicki, 

Sekretarz Gminy – Z. Zagdański, Kierownik Referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej – 

D. Korczyński, Dyrektor Żłobka Samorządowego „Raj Maluszka – M. Wolska -Długosz. 



Ad. 2. 

Stwierdzenie quorum. 

W dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 5 radnych – z 5 osobowego składu Komisji, co jest podstawą do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 niniejszego protokołu. 

 

Ad. 3. 

Przyjęcie porządku obrad. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów przyjęła  

Ad.4 

Przewodniczący Komisji poinformował, że nie wpłynął żaden wniosek w sprawie treści 

zawartych w protokole. 

Komisja w głosowaniu  5 „za”, jednogłośnie przyjęła protokół nr 2/2024 poprzedniej 

Komisji Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów z dnia 24 

czerwca 2024 r. 

 

Ad.5 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VXV/121/2015 Rady Gminy Masłów z dnia 29 

października 2015 roku w brzmieniu obowiązującym po zmianie Uchwałą Rady Gminy Masłów 

nr VII/92/2019 z dnia 25 kwietnia 2019 roku w sprawie opłat za pobyt dziecka w Żłobku 

Samorządowym, maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od ponoszenia opłat, projekt przedstawiła uchwały przedstawiła dyrektor 

Żłobka Samorządowego „Raj Maluszka – M. Wolska -Długosz.  

Przewodniczący Komisji M. Durlik zapytał, czy podniesiona zostanie kwota za wyżywienie, czy 

to 20 zł. to max stawka? Pani dyrektor odpowiedziała, że to jest max stawka za wyżywienie. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały w głosowaniu, za: 5, przeciw: 0, wstrzymujących się: 0, brak głosu: 

0, nieobecni: 0 

Głosowanie imienne:   

za (5) Wojciech Haba, Teodora Jagiełło, Mateusz Durlik, Michał Leśkiewicz, Mateusz Fąfara 

 

 

 



Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy przedstawił szczegółowo 

Skarbnik Gminy – Robert Szechnicki. Radni dopytywali o poszczególne punkty budżetu 

dotyczące m.im. inwestycji drogowych. Wyjaśnień udzielał Skarbnik – R. Szechnicki, Wójt 

T. Lato oraz Kierownik D. Korczyński. Radny W. Chaba zapytał o rozpoczęcie prac w świetlicy 

w Barczy? Kierownik D. Korczyński odpowiedział, że w tej chwili jest już ogłaszany przetarg, co 

wynika z zapisów związanych z dofinansowaniem. Zaraz po podpisaniu umowy prace powinny 

się rozpocząć. 

Ogłoszono 10-cio minutową przerwę, po przerwie ponownie stwierdzono quorum. W posiedzeniu 

potwierdziło obecność 5 radnych z 5 osobowego składu Komisji, co jest podstawą do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały w głosowaniu, za: 5, przeciw: 0, wstrzymujących się: 0, brak głosu: 

0, nieobecni: 0 

Głosowanie imienne:   

za (5) Wojciech Haba, Teodora Jagiełło, Mateusz Durlik, Michał Leśkiewicz, Mateusz Fąfara 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 

2024 – 2031, przedstawił Skarbnik Gminy – Robert Szechnicki, zmiany wynikają ze zmian 

wprowadzonych do uchwały budżetowej.  

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów pozytywnie 

opiniuje projekt uchwały w głosowaniu, za: 5, przeciw: 0, wstrzymujących się: 0, brak głosu: 

0, nieobecni: 0 

Głosowanie imienne:   

za (5) Wojciech Haba, Teodora Jagiełło, Mateusz Durlik, Michał Leśkiewicz, Mateusz Fąfara 

 

Ad. 8 

Zatwierdzenie planu pracy Komisji stałych Rady Gminy Masłów na 2024 rok 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy Masłów przyjęła plan 

pracy Komisji. 

 

 

 



Ad. 10 

Sprawy inne. 

W tym punkcie Przewodniczący Komisji M. Durlik dopytywał o projekt odwodnienia ulicy 

Przyborowskiego oraz poruszył kwestię świetlicy w Domaszowicach. Kierownik D. Korczyński 

odpowiedział, że termin realizacji odwodnienia jest wyznaczony do 8 listopada br. 

Przewodniczący M. Durlik poruszył jeszcze kwestię odwodnienia kolejnych odcinków drogi 

powiatowej w Domaszowicach, wspomniał o zapadających się już studzienkach. Prosił o kontakt 

urzędników Gminy z powiatem w tej sprawie. Ustalono również termin komisji objazdowej na 

drugi tydzień września. 

 

Ad. 11 

Zakończenie obrad nastąpiło o godzinie 19:04. Po wyczerpaniu tematyki Przewodniczący Komisji 

podziękował za udział w komisji i  zakończył obrady Komisji Oświaty. 

Protokolant: Aneta Krawczyk                              

                                                                                        Przewodniczący Komisji     

Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy                                                            

                                                             ………………………….. 


